



4.000 m²

Price 33.000€



For sale land near the village of Sakturya, in the southern part of the region of Rethymno. The plot is located in a very beautiful location, with a magnificent view of the Libyan Sea, the islands Paximadia and the surrounding mountains. The total area of the plot is 4.000 m², the building permit is 200 m², not counting the basement. All communications: electricity, water and telephone-line are at a distance of about 800 meters and also the dirt road. On the border area flows stream.

Distance to the beach - 4 km, to the village of Agia Galini - 20 km, from the city of Rethymno - 50 km, to Heraklion airport - 90 km.



Продаётся земельный участок недалеко от деревни Сактурья, южная часть региона Ретимно. Участок расположен в очень красивом, тихом, защищённом от ветра месте, откуда открывается великолепный вид на Ливийское море, острова Паксимадья и окружающие горы. Общая площадь участка 4.000 м², разрешение на строительство жилого помещения - 200 м², не учитывая подвальных помещений. Все коммуникации: электричество, вода и телефонная линия проходят на расстоянии около 800 метров. Заезд по грунтовой дороге. По границе участка протекает ручей и на нём растут 10 оливковых деревьев.

Расстояние до пляжа - 4 км, до посёлка Агия Галини - 20 км, до города Ретимно - 50 км, до аэропорта города Ираклион - 90 км.

